
ELS GRUPS DE L'OPOSICIO DE L'AJUNTAMENT D'ALPICAT 
INFORMEN: 

Benvolguts veíns i ve'ínes d'Alpicat, 

Els grups de l'oposició de l'Ajuntament de Alpicat, PSC i PP, us fem arribar aquesta 
circular per informar-vos sobre la construcció del pavelló poliesportiu, el qual tots el 
grups de govern várem aprovar. El batlle d'Alpicat va manifestar que la construcció del 
pavelló s'iniciaria a principis de l'any 2001. 

Al següent Pie, l'Equip de Govern va presentar l'aprovació de la ubicació del pavelló 
poliesportiu, essent la seva decisió construir-lo darrere del camp de fútbol. 

Els dos grups de l'posició, PSC i PP, van votar en contra d'aquesta decisió, ja que la 
zona escollida destruiría una part del Pare del Grao, la qual conté una gran arboreda de 
diverses especies . 

Pensem que el nostre poblé té altres terrenys alternatius on poder-lo construir i el mes 
important és no situar-lo dins del Pare del Grao i destruir-ne una part. 

Els grups PSC i PP han proposat dos llocs alternatius on poder-lo construir: 

1. El primer lloc que es proposa és ubicar-lo davant de la placa Gaudí, és a dir, a la vora 
del col-legi Dr Seres (anteriorment el cementiri vell), on l'Ajuntament disposa d'uns 
terrenys. 

2. L'altre lloc que també considerem apropiat és al carrer Mossén Cinto, a continuació 
del Consultori Medie. A partir d'unes converses, els propietaris d'aquest terrenys van 
acordar cedir-los a l'Ajuntament a canvi de permutar-los-hi en un altre lloc. 

Un altre aspecte que considerem important és la seva utilitat. Nosaltres creiem que el 
pavelló hauria de ser polivalent, un lloc on poder fer tot tipus d'activitats, i no només 
esportiu com es pensa fer. 

Al nostre parer, el Sr. Batlle no va complir la seva paraula, dones en un Pie va 
manifestar que si tots els regidors de l'Ajuntament no estaven d'acord amb la ubicació 
del pavelló, es faria un referéndum. 

Com ja hem exposat anteriorment, els regidors várem votar contra la proposta de 
l'Equip de Govern i li várem recordar tot alió al qual s'havia compromés. La seva única 
resposta, pero, va ser que un referéndum no seria vinculant. 

Ens agradada que el poblé opines sobre la ubicació d'aquest pavelló, ja que si no és 
possible la realització d'un referéndum, es podría fer una enquesta popular, ates que la 
construcció d'un edifici d'aquest tipus no és solament decisió d'algunes persones, sino 
l'opinió de tot un poblé. 

Alpicat, gener de 2001 


